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 Бизнисмен Богољуб Карић конкурисаће за доделу националне фреквенције БК
телевизији на конкурсу Регулаторног тела за електронске медије.

  Одлуку о расписивању јавног конкурса донео је Савет РЕМ-а на ванредној седници
прошле седмице. Карић је за конкурс сазнао од новинара Данаса, чиме је негирао
спекулације да је РЕМ, након пет година, покренуо иницијативу за попуњавање
упражњеног места за телевизију са националном фреквенцијом управо да би је добила
БК ТВ.   

  

– Први пут чујем за конкурс, али наравно да ћемо се пријавити. Шта ће бити, видећемо.
Не знам због чега конкурс није расписан раније, јер послујем у Русији и нисам се превише
бавио овдашњим приликама. Због БК телевизије сигурно није, али ми ћемо се потрудити
да добијемо националну фреквенцију, уколико задовољимо услове – каже за Данас
Богољуб Карић. Он верује да се БК ТВ може вратити на стазе старе славе и да је таква
телевизија управо оно што је потребно публици у Србији.
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– Србији је потребна телевизија која ће задовољити потребе грађана и породица. Да
могу три генерације да седе поред екрана и да се не боје шта ће гледати, односно шта
може да се емитује. То ће бити породична, културна и забавна телевизија – истиче
Карић. Он додаје да БК ТВ није никоме конкуренција, јер сви емитери већ имају
препознатљив програм и профилисан садржај.

  

– БК ТВ ће само попунити празнину коју нико није заузео свих ових година. Многи су
пробали, али и поред великих финансијских средстава, нису у томе успели – каже
Карић.

  

РЕМ је прошле седмице донео одлуку да се распише конкурс за доделу још једне
националне фреквенције, односно за националног ТВ емитера. Реч је о петој слободној
фреквенцији, која се „упразнила“, након гашења ТВ Авале, а за коју је већ био
расписиван конкурс на лето 2013. године, али тадашњи РРА, а данашњи РЕМ, није
доделио ниједној телевизији тај простор.

  

Из Регулаторног тела јуче нам је речено да не постоји посебан разлог због чега је
одлука о расписивању конкурса донета баш сада.

  

– Нити смо имали неку посебну телевизију у виду, нити је овај моменат по нечему битан.
Једноставно, пратили смо истраживања РАТЕЛ-а и других тела која се баве медијском
покривеношћу радио и ТВ станица. На основу тога закључили смо шта у Србији у овом
тренутку недостаје и расписали конкурс како би се та места попунила. Укључујући и
телевизију са националном фреквенцијом – речено је за Данас у РЕМ-у.

  

У игри за добијање националне фреквенције 2013. године биле су две телевизије, Нова
и Коперникус Свет плус 3, али ниједна на седници РЕМ није добила довољан број од пет
гласова. За ТВ Нову је тада гласало два, за ТВ Коперникус три члана, док су четири
члана Савета РРА сматрала да ниједан од пријављених кандидата неће бити у стању да
задовољи потребе јавности.

  

Разни интереси и спекулације појављивале су се након објаве тог конкурса у медијима.
Најчешће се помињало да ће фреквенцију добити Дејан Јоцић, бивши директор ТВ Прва,
за којег се наводило и да ће довести РТЛ у Србију. Прича о РТЛ се чак није смирила ни
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када су били познати кандидати за фреквенцију. Наиме, спекулисало се да иза
новонастале Нове.рс заправо стоји РТЛ.

  

Како је Данас писао пре пет година, представници Нове.рс су на разговору са
члановима Савета РРА истакли да са РТЛ имају само уговор о техничкој сарадњи која
подразумева опрему и консултантске услуге, напомињући да је РТЛ најбољи „систем
интегратор“. Тако су свели однос само на технички ниво. Чланове Савета је
интересовала и веза ове телевизије са Дејаном Јоцићем, на шта је адвокат Нове тада
одговорио да Јоцић није у власничкој структури, да нема менаџерски уговор, нити да има
уговор о раду, па стога тренутно нема никакве везе са телевизијом. Нови конкурс за
доделу те слободне фреквенције потом није био расписиван све до сада.

  

Емитери

  

Србија осим РТС, као јавног сервиса, у овом тренутку има четири национална емитера,
иако је прописима одређено да има пет. Телевизије О2, Хепи и Прва обновиле су своје
дозволе прошле године на осам година, док је телевизија Пинк на исти период поново
добила националну фреквенцију 2015. године.

  

Ћосић без коментара

  

Директор програма Н1 за Србију Југослав Ћосић јуче није одговорио на питање Данаса
да ли ће телевизија Н1 конкурисати за националну фреквенцију.

  

(Данас)
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